
Referat bestyrelsesmøde  

Mandag den 17-01-2022 

 
1: 

Referat fra forrige bestyrelsesmøde blev godkendt af fremmødte 

  

2: Siden sidst fra Formanden 

 

Coronaen har sat aktiviteten på næsten nulpunkt i klubben , men der har trods alt været  

Mulighed for lidt træning i svømmehallen 

 

3: Økonomi 

 

Klubben har et medlemstal på 50 for tiden  

Regnskabet for 2021 blev forelagt af Bjarne og diverse bilag gennemgået af revisorerne  

Pt. Har klubben en formue på kr. 90210,54 

Så samlet set har MSD en rigtig sund økonomi 

 

4: Uddannelse ved Ole ( BS ) 

 

Ole har udfærdiget et oplæg for til brug for gæstedykker der er med klubben på tur efter  

Lidt debat blev det vedtaget med enkelte rettelser/tilføjelser (se bilag ) 

Det ser ud til at klubben får 2 dykkerelever i 2022 

 

5: Hjemmeside og forslag til dykkerture i 2022 

 

Kim havde udfærdiget et oplæg til dykkerture i 2022 og vil senere indkalde til et møde om dette  

Bare ikke en fredag 

 

Endvidere gennemgik Kim klubbens nye hjemmeside / facebook side og Intergram 

 

Der blev givet tilladelse til at bruge personlige fotos på hjemmesiden for bestyrelsesmedlemmer 

 

Bjarne har udfærdiget regler for takt og tone på facebooksiden  ( se bilag ) 

 

6:  Det blev foreslået at der skulle indkøbes en kæde til udlægning i havnen ca pris på kr. 2000,00 

Havnefogeden skulle lige orienteres vedr dette med eventuelle kommentarer. 

 

7: prisen på øl og vand fra klubben bør reguleres og der var bred enighed om at det var en opgave 

den nye bestyrelse skulle tage sig af efter generalforsamlinge 

 

 

Ovenstående referat blev godkendt at nedenstående ; 


